
Zachwyca Êpiewem
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- JesteÊ laureatkà wielu festiwali i konkursów
piosenki. Jakie sà Twoje najwi´ksze osiàgni´cia?

- Uwa˝am, ˝e moim najwi´kszym osiàgni´ciem jest
wyst´p na scenie Opery Nova w Bydgoszczy, gdzie
zosta∏am zaproszona do inauguracyjnego zaÊpiewania
hymnu w Gali Fina∏owej III Ogólnopolskiego Konkursu
Artystycznego ,,M∏ode Talenty 2010”. Wa˝ne  jest tak˝e
otrzymanie Certyfikatu 31. Mi´dzynarodowego Dzie-
ci´cego Festiwalu Piosenki i Taƒca - Konin 2010.  Inne
osiàgni´cia to m. in.:  I miejsce w VIII Ogólnopolskim
Konkursie Piosenki ,,KUMAK 2010”;  III miejsce w
XXV Ogólnopolskim Festiwalu Piosenki Dzieci´cej
,,Mikrofon dla najm∏odszych” - Izbica 2009;  III miejsce
w XXIV Ogólnopolskim Festiwalu ,,Krajenka 2010”;
Nagroda Specjalna w XIII Ogólnopolskim Festiwalu
PieÊni i Piosenki Bo˝onarodzeniowej - Toruƒ 2010
oraz  dwukrotna Nagroda Burmistrza Miasta w III i IV

Przeglàdzie Piosenki ,,Âwiecie nasz …” - Che∏m˝a 2009-
2010.

- W listopadzie otrzyma∏aÊ tak˝e nagrod´ Starosty
Aleksandrowskiego…

- Tak, jest to dla mnie wielkie wyró˝nienie, ˝e pan
Starosta doceni∏ moje osiàgni´cia. By∏a tam wielka
konkurencja, m.in. nauczyciele z du˝ym sta˝em pro-
wadzàcy ró˝ne zespo∏y lub osoby od lat upowszech-
niajàce kultur´. Kandydaci zg∏aszani byli przez jednostki
samorzàdu terytorialnego, stowarzyszenia artystyczne
i instytucje kultury dzia∏ajàce na terenie naszego po-
wiatu. Mnie wytypowa∏ Burmistrz Ciechocinka.

- Jak zacz´∏a si´ Twoja przygoda ze Êpiewaniem?
- Szczerze mówiàc Êpiewam od zawsze. Mama, gdy

 jeszcze by∏am u niej w brzuszku, s∏ucha∏a du˝o muzyki.
Ju˝ jako paroletnie dziecko stawa∏am na jakimÊ pod-
wy˝szeniu - takiej prowizorycznej ,,scenie” i Êpiewa∏am
do dezodorantu albo przedmiotu przypominajàcego
mikrofon. Ponadto rodzice zabierali mnie na wszystkie
ciechociƒskie koncerty. Mia∏am szcz´Êcie, ˝e w przed-
szkolu panie Mariolka i Majka oraz pan Grzesiu od
rytmiki rozwijali moje zainteresowanie muzykà. W
wieku 6 lat by∏am doÊç ruchliwym dzieckiem i aby
mnie utemperowaç, rodzice zapisali mnie na nauk´
gry na pianinie w Miejskim Centrum Kultury w Cie-
chocinku, gdzie uczy∏am si´ trzy lata. Przez kolejne
dwa kszta∏ci∏ mnie pan W∏odzimierz S∏odowicz .W
szkole podstawowej Êpiewa∏am w zespo∏ach Mamrot-
ki i Ajki, prowadzonych przez panià  Iwon´
Krzysztanowicz. Obecnie ucz´ si´ wokalu w Studiu
Piosenki ,,MUSIC-BOX” w Toruniu - moim nauczy-
cielem jest pan Marek Zakrzewski. Je˝d˝´ na ro˝ne
festiwale rozsiane po ca∏ej Polsce - najcz´Êciej ogólno-
polskie, ale zdarzajà si´ tak˝e mi´dzynarodowe.

- W jaki sposób dobierasz repertuar?
- Zwykle podpowiada mi pan Marek. Czasem kon-

sultuj´ to równie˝ z mojà rodzinkà. Lubi´ Êpiewaç
piosenki nostalgiczne, spokojne, mniej znane szerszej
publicznoÊci.

- Jakiej muzyki s∏uchasz w wolnych chwilach?
- Zale˝nie od nastroju - najcz´Êciej jest to jazz, ale

zdarza si´ te˝ muzyka klasyczna, soul i reggae. Mój
ulubiony zespó∏ to Poluzjanci, w którym wokalistà jest
Kuba Badach. Ceni´ te˝ Michael’a Buble i Dorot´ MiÊ-
kiewicz.

- Uda∏o Ci si´ nawiàzaç jakieÊ interesujàce znajo-
moÊci podczas wyjazdów?

- Tak. Najwi´ksze grono wÊród moich znajomych
stanowià ludzie poznani na festiwalach oraz z mojego
studia piosenki ,,MUSIC BOX”. Mamy wspólne pasje

Rozmowa z Dominikà Dobrosielskà -  utalentowanà uczennicà III klasy Publicznego Gimnazjum
w Ciechocinku, która od najm∏odszych lat zwiàzana jest z muzykà.
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i dzi´ki temu doskonale si´ rozumiemy. Wielu z nich
wyst´puje w telewizji, w programach typu „Mam talent”
i „Szansa na sukces”. Sà to mi´dzy innymi Micha∏ Gro-
belny, Ma∏gosia Nakonieczna, Emilia Hamerlik i wielu
innych utalentowanych m∏odych ludzi.

- Ty te˝ zamierzasz spróbowaç?
- KiedyÊ na pewno - jeszcze nie zastanawia∏am si´

nad tym. Obecnie ka˝dà wolnà chwil´ wykorzystuj´
je˝d˝àc na warsztaty wokalno-aktorskie, gdzie udosko-
nalam swój g∏os.

- Czy oprócz muzyki masz inne zainteresowania?
- Muzyka jest mojà najwi´kszà pasjà, ale oprócz

niej uwielbiam malowaç i robiç zdj´cia w trybie makro.
Od pewnego czasu rozkoszuje si´ czytaniem ksià˝ek.
Interesuje mnie jeszcze wiele innych rzeczy, ale na to
nie starcza ju˝ czasu.

- JesteÊ bardzo zapracowana. Jak udaje Ci si´ ∏à-
czyç swoje pasje ze szko∏à?

- Ró˝nie to bywa. Bardzo du˝o czasu poÊwi´cam
na wyjazdy na konkursy i festiwale oraz nauk´ wokalu
w Toruniu… Zwykle mam zaj´te ca∏e weekendy. Na
nauk´ musz´ znaleêç czas, natomiast na spotkania z

rówieÊnikami nie zawsze si´ to udaje.
- Jakie masz plany na przysz∏oÊç?
- Marz´ o tym, aby przez ca∏e ˝ycie towarzyszy∏a

mi piosenka. Z jakiem skutkiem? Zobaczymy… Od
nowego roku szkolnego rozpoczn´ nauk´ w  liceum
ogólnokszta∏càcym w Toruniu. MyÊl´ o studiach na
kierunku pedagogicznym, a póêniej mog∏abym spró-
bowaç swoich si∏ w wy˝szej szkole muzycznej. Najwi´k-
szym pragnieniem jest nagranie profesjonalnej p∏yty.

- Z w∏asnymi tekstami i muzykà?
- Byç mo˝e… Na razie pisz´ wiersze,  w których

wylewam wszystkie swoje myÊli i emocje…
- Czego mo˝na Ci ˝yczyç?
- Dostania si´ do wymarzonego liceum, wielu suk-

cesów na festiwalach i konkursach piosenki, du˝o
szcz´Êcia, dobrych ocen, uÊmiechu na twarzy… Mo˝e
wygranej w ,,Szansie na sukces” albo w ,,Mam talent”?
I tego, ˝ebym si´ w koƒcu porzàdnie wyspa∏a!

- Niech si´ spe∏ni! Dzi´kuj´ za rozmow´.

       Rozmawia∏a Justyna Stawiszyƒska

Tydzieƒ Ekumeniczny

Na uroczystoÊciach Tygodnia Modlitw o JednoÊç ChrzeÊcijan, obchodzonych w Ciechocinku w so-
bot´ 22 stycznia obecni byli trzej biskupi w∏oc∏awscy oraz przedstawiciele KoÊcio∏a Prawos∏awnego
i KoÊcio∏ów Ewangelickich.

Przyby∏ych na ciechociƒskie uroczystoÊci goÊci po-
wita∏ diecezjalny referent ds. ekumenizmu - ks. pra∏at
Grzegorz Karolak. W koncelebrze uczestniczyli ks. bis-
kupi: ordynariusz Wies∏aw Alojzy Mering, bp pomoc-
niczy Stanis∏aw G´bicki i bp-senior Bronis∏aw Dem-
bowski. Obecni byli tak˝e przedstawiciele KoÊcio∏a
Prawos∏awnego - ks. Miko∏aj Hajduczenia (proboszcz
w Toruniu i Ciechocinku) oraz KoÊcio∏a Ew. - Augsburs-
kiego - ks. radca Jerzy Molin (proboszcz w Toruniu),
ks. Andrzej Mendrok (proboszcz w Koninie i Turku)
i ks. Micha∏ Walukiewicz (proboszcz we  W∏oc∏awku).

Homili´ nawiàzujàcà do sytuacji w koÊciele jero-
zolimskim, wyg∏osi∏ ks. Miko∏aj Hajduczenia. - Co ro-

ku dochodzi do tysi´cy zbrodni na wyznawcach Chrys-
tusa - mówi∏. - Zarówno duchowni, jak i wierni, sà
zabijani, kamienowani, paleni i krzy˝owani. Nie poz-
wala im si´ modliç, sà wtràcani do wi´zieƒ, obozów
koncentracyjnych, a Êwiàtynie sà palone i burzone.
ChrzeÊcijanie sà najbardziej przeÊladowanà grupa re-
ligijnà na Êwiecie (…). Europa odchodzi od swych
chrzeÊcijaƒskich wartoÊci  i nie obchodzà jej cierpienia
wspó∏wyznawców na Êwiecie. A przecie˝ europejska
to˝samoÊç zosta∏a zbudowana na chrzeÊcijaƒskim fun-
damencie. Je˝eli o tym zapomni, to zginie.

    tekst i foto Wojciech Krzysztof Jankowski
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